

# 精细化学工业过滤滤布滤带

产品名称	精细化学工业过滤滤布滤带
公司名称	苏州玛柯特环保科技有限公司
价格	.00/件
规格参数	玛柯特:品牌 PP:材质 欧洲:产地
公司地址	正仪镇广灵路36号
联系电话	13913507065

## 产品详情

### 化学工业过滤

Easy to install, our products are designed with mechanical and chemical properties that minimize downtime, wash cycles and extend media life; thereby maximizing operational times and the production capabilities of the chemical plant. Environmental impact, water, energy and waste management costs are further reduced.

安装容易,我们的产品设计会对机械和化学性能,减少停机时间,清洗周期和延长介质的寿命,从而\*大限度地为化工厂提高运营时间和生产能力。使环境影响、水、能源和废物管理成本进一步降低。

Vigorous research and development, combined with industry-specific application engineers, ensures Markert Inc products meet the most stringent product quality requirements. Advanced microporous coatings (such as Primapor and Azurtex) can assist with the capture of fine particulate matter, too.

有力的研究和开发,结合特定行业的应用工程师,确保请我们的滤的产品满足\*严格的产品质量要求。先进的微孔涂层(如Primapor和Azurtex)可以协助捕获的更细的微粒物质,

Reassuringly, Markert Inc has been working with OEMs and industry partners for decades to meet the goals of the constantly evolving chemical industries.

令人安心的是,我们的过滤已经开始工作在与OEM和行业合作伙伴合作,几十年来为实现化学工业的不断发展

这一目标。

## Associated Our ' s Products

- Dust Bags 除尘布袋
- Fluidized Bed Dryer Bags 流化床干燥带
- Filter Press Fabrics 压滤机织物
- Tower Press Belts 塔式压滤带
- Horizontal Vacuum Belts 水平真空带
- Drum Pan Disc Covers 旋转式圆盘密封
- Press Belts 压榨带
- Pressure Leaf Covers 立式叶滤机密封件
- Centrifuge Liners 离心机内衬
- Screening Fabrics 筛分织物
- Test Sieves 测试筛
- Vessel Bags 容器袋
- Woven Filter Belts 编织滤带
- Cerafil XS 陶瓷滤芯
- Fabric 织物
- Disc Cover 圆盘密封
- Filter Belt 滤带